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Begin 2023 is er met een nieuwe organisatiestructuur gestart, waarmee de besluitenlijst, de 
uitkomst van het proces van de Doortocht 2022, uitgevoerd kon gaan worden. Het doel van de 
Doortocht is om als een open, gastvrije geloofsgemeenschap de toekomst in te gaan met een 
gezonde financiële basis. Fundament van de gemeenschap is haar missie en leefregel. Het 
organisatiemodel, ondersteund door de Raad van Advies, is gebaseerd op ‘leven organiseren 
vanuit de leden’ met vier coördinerende pijlers, waarmee de samenhang geborgd wordt. Deze zijn: 
samenleven, gezamenlijk gebed, gastvrijheid en facilitair. Hiervoor is per gebied een coördinator, 
met een maatje, aangesteld.  Het bestuur heeft een toetsende en toezichthoudende taak en 
bestuurt meer op afstand. De lijnen met coördinatoren en leden zijn kort. Er is expliciet gekozen 
voor een klein driekoppig, flexibel bestuur om de uitvoering van de besluiten en de keuzes, die 
gemaakt moeten worden, zoveel mogelijk tot een gezamenlijke verantwoordelijkheid van de leden 
te maken. Bij de eerste evaluatie hiervan na een half jaar waren de reacties positief op de gekozen 
structuur. Zeer voortvarend zijn de besluiten in gang gezet. Dit naast de reguliere  taken voor de 
coördinatoren. Eind 2023 waren de meeste besluiten uitgevoerd of in gang gezet. Voor de pijler 
Samenleven was dit vooral gericht op verbetering van de onderlinge communicatie, in zowel de 
dagteams als de ontmoetingsavond. Hiervoor is externe deskundigheid ingeschakeld. Ook de 
betrokkenheid van vrienden is gestructureerd, waardoor de verbinding met hen gericht versterkt 
kan worden. De pijler Gezamenlijk gebed heeft zich vooral gericht op liturgische vernieuwing. De 
positie van de gemeenschap als proeftuin in de oecumene is besproken tijdens de jaarlijkse 
ontmoeting met de kerkleiders van de RKK, PKN en OKK. Er heeft een wisseling plaatsgevonden 
van de predikant, die de PKN in de gemeenschap vertegenwoordigt. Voor de pijler Gastvrijheid lag 
de focus bij vergroten van de zichtbaarheid. Er is gestart met een nieuwsbrief. Daarnaast veel 
aandacht voor lokale berichtgeving, social media en het versterken van het netwerk. Er is meer 
nadruk gelegd op het aanbod voor meeleven in de gemeenschap naast het retraite-aanbod.  
Op facilitair gebied  werd de gemeenschap geconfronteerd met hoge energieprijzen en hoge 
inflatie. In de begroting is rekening gehouden met een negatieve exploitatie en er is reserve 
hiervoor opgenomen. Er is gekozen voor investering van ons vrij vermogen in een grote renovatie 
van de kapel, waarin ook de ontmoetingsruimte (Lavra) ondergebracht gaat worden. Deze keuze 
werd versterkt door de energiecrisis. Een extern (bouw)adviseur is betrokken bij dit project. 
Goede en transparante communicatie, zowel intern als naar extern, is en blijft een belangrijk 
aandachtspunt. Het bestuur heeft hiervoor ook zelf een adviseur ingeschakeld. Dit heeft eind 2023 
geleid tot een advies. De inhoud daarvan staat geagendeerd voor 2024. 


